
 

 
 
 
 

Team Projectgroep Rondje Roosendaal   

Datum 6 juli 2023 (19:00 – 21:00 uur)  
 

 

 
 

Locatie Het Huis van Roosendaal 

Onderwerp Verslag Proeftuin Brugstraat - Sessie 4 

Aanwezig 13 gasten, waaronder ondernemers en bewoners, Miriam Struijk, Louise 
Hofman, Anton van Osta, Mirjam Verbocht, Guusje vd Broek 

   

 Algemeen: 
 

Deze bijeenkomst is georganiseerd om het definitieve ontwerp voor proeftuin Brugstraat te 
presenteren. 
 

Aanvullingen op presentatie: 

 

              Verkeersveiligheid 

• Haalbaarheid 30 km/u in Brugstraat.  

Deze vraag iets opschuiven in de tijd, vanwege afstemming met Arriva. Dit vergt wat meer tijd 

om zaken aan te passen. Ook gekeken naar hulpdiensten, Norbertus en huidige proeftuin. Voor 

deze proeftuin Brugstraat wordt de 30 km zone in proeftuin Stationsplein niet uitgebreid. Eerst 

wordt gekeken wat het effect is van de 30 km zone langs het Stationsplein. 

Zodra het Norbertus weer in gebruik genomen wordt, wordt dit opnieuw bekeken.  Voordat 

het Norbertus wordt opengesteld, wordt tezamen met het Norbertus en de bewoners specifiek 

de oversteeksituatie thv de Lyceumlaan bekeken.  

• Wens voor meer veilige oversteekplaatsen. 

Als er een geconcentreerde oversteekplaats aangelegd wordt, wil de gemeente daar de 

oversteek bij het Norbertus in meenemen. Dit kan wellicht in een fase 2 van proeftuin 

Brugstraat meegenomen worden.  

• Korte oversteektijd voor fietsers bij stoplichten Brugstraat-Molenstraat. 

De oversteektijd voor fietsers is inmiddels verruimd.  

• Binnen de ring alle straten 30 km/u. 

Als de raad akkoord gaat worden eind 2024 alle straten binnen de ring 30 km/u. 

• Zebrapad thv Burg. Prinsensingel witten en oneffenheden wegwerken. 

In de week van 21 augustus zal dit plaatsvinden, dan wordt de proeftuin Burg. Prinsensingel 

gerealiseerd.  

 

Verlichting 

• Kan de verlichting bij de Antoniusstede aangepast worden? 

Er is gesproken met de adviseur verlichting, de grondspots worden vooralsnog niet hersteld,  

de algemene verlichting wordt uitgebreid. 

• Van gele verlichting naar witte? 

Er wordt een nieuw verlichtingsplan gemaakt voor Roosendaal. Tzt wordt de Brugstraat hierin 

meegenomen.  
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• Wens voor meer verlichting in de straat, mogelijk door ‘kerstverlichting’ langer te laten 

hangen. 

Verlichting is verouderd, de ophangpunten zijn niet veilig meer. Eerst moet worden gekeken 

naar deze ophangpunten alvorens hier extra verlichting aan te hangen. 

 

Vergroening 

• Ander type groen bij Antoniusstede.  

Het huidige groen blijft, er is bij beheer een verzoek gedaan om hier extra aandacht aan te 

besteden.  

• Vergroening rondom lantaarn. 

Hier wordt aan gewerkt. De wethouder staat hierachter, echter kan dit, financieel gezien, 

waarschijnlijk niet in deze proeftuin uitgevoerd worden.  

• Deelname aan geveltuinen. 

Er zijn 2 deelnemers momenteel.  

 

Cultuur 

• Reacties/ inzendingen voor banners. 

Aan de lantaarnpalen hangen vlaggenstokhouders, deze worden gebruikt.  

• Optimaliseren bewegwijzering. 

Wordt aan gewerkt, in samenwerking met city-marketing. 

• Vraag om huisnummer 44 te gebruiken als uithangbord voor de gemaakte/opkomende 

plannen voor de Brugstraat en directe omgeving. 

Er zijn gesprekken geweest en dit pand kan gebruikt worden hiervoor. Er wordt momenteel 

aan gewerkt om dit vorm te geven.  

• Planning: 

De offertes, verkeersregime en uitvoeringsplan worden nu uitgewerkt. Vervolgens wordt de 

klankbordgroep per email/ post geïnformeerd over de daadwerkelijke uitvoering.  

Na 3 à 4 maanden vindt een evaluatiemoment plaats waarvoor de leden van de 

klankbordgroep worden uitgenodigd.  

 

Vraag aan bewoners/ ondernemers; hoe kijkt men aan tegen het eventueel doortrekken van 

de roze stippen verder de Brugstraat in? 

Hier wordt positief op gereageerd. 

Vragen/opmerkingen over presentatie: 

 

• Veilige oversteekplaats in Brugstraat; men geeft aan dat het niet alleen van belang is voor de 

scholieren, maar ook voor de bewoners.  

Antw. Er is serieus gekeken naar of dit in de proeftuin meegenomen diende te worden. 

Aangezien er gekeken moet worden naar alle gebruikers en er momenteel geen scholieren zijn 

op het Norbertus, kan er geen monitoring plaatsvinden van alle gebruikers. Er wordt tzt 

onderzocht of een geconcentreerde oversteekplaats op een veilige manier haalbaar is.  

Er wordt een suggestie gedaan om kleine lampjes op de weg te plaatsen ter verduidelijking. 

Deze kan tzt bij de uitwerking in de overwegingen meegenomen worden. 
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Overige opmerkingen vanuit bewoners/ ondernemers: 

• Er is de laatste tijd veel overlast van ongure personen en er vinden vernielingen plaats. Er zijn 

mensen die niet meer gerust over straat durven en ondernemers hebben ook last van 

dergelijke personen.  

Dit wordt door de gemeente meegenomen en intern opgepakt.  

• Er heeft in het verleden een spiegel gehangen als je de Spoorstraat uitrijdt richting de 

Brugstraat. Vraag of deze terug kan komen. 

• Aandacht voor verbording in de Brugstraat. 

• Een standaardbanner ontwerpen met de roos als achtergrond en daar de straatnaam op. Kan 

wellicht voor meerdere locaties gemaakt worden.  

• Ter hoogte van de voormalig antiekzaak is een ruimte waar groen toegevoegd zou kunnen 

worden. Voor het pand van meneer Harskamp is ook ruimte voor een lage bloembak.  

Vervolgafspraken: 

• Verslag en presentatie beschikbaar stellen op website www.roosendaal.nl/proeftuinen 

• Men wordt over het moment van de uitvoering van de proeftuin geïnformeerd via email/post. 

• 3 à 4 maanden na start uitvoering wordt een evaluatiemoment met de klankbordleden 

ingepland.  

• Op 15 september vindt een openingsevenement inzake de proeftuinen plaats. Ondanks dat 

proeftuin Brugstraat op dat moment nog niet in uitvoering is, zullen de deelnemers aan de 

klankbordgroep hier wel voor uitgenodigd worden.  

 

http://www.roosendaal.nl/proeftuinen

